
Hur vill du att Årsta torg 
ska se ut i framtiden?
Liberalernas vision är ett trivsamt torg med plats 
för rörelse och lekande barn, grönska, bänkar 
att sitta ned på, för att under en vilopaus iaktta 
omgivningen, och kaféer att fika på.

Vi vill ha ett torg som binder ihop Sala backe med 
Årsta. Därför vill vi bygga en tunnel och låta 
trafiken gå under torget, i stället för mitt igenom 
som S, MP och V föreslår. Vi vill ha ett levande torg, 
som är till för människorna, inte bilarna!



Vad tycker du? Gör din röst hörd! 
Liberalernas kommunalråd 
Mohamad Hassan nås på:
E-post: mohamad.hassan@uppsala.se
Twitter & Instagram: @uppsala_hassan
Facebook: Mohamad Hassan

Frågor och svar: 
Vad är problemet med det nya förslaget?
Många bilar som kör nära det nya torget skapar otrygg-
het, det blir inte ett torg där Årsta och Sala backes invå-
nare kan röra sig fritt och trivas. Det blir inte den gröna 
oas som behövs. För trafikanterna skapas en långsam 
väg som ger problem för så väl privatbilister som för de 
företagare som har behov av att köra på Fyrislundsga-
tan. Inga rimliga alternativa vägar finns för att ta sig från 
Fyrislund till Gränby. 

Blir det inte dyrt med en tunnel för biltrafiken?
Dyrare än att låta trafiken korsa Årsta torg, ja. Men vi ser 
det som en investering för framtiden, det Uppsala vi 
bygger nu ska vara hållbart i många år, både ur trafik-
synpunkt och ur boendesynpunkt. Barnens trygghet är 
viktigast.

Årsta och östra Sala backe genomgår nu en stor 
omvandling och ska framöver bli hem för många fler 
Uppsalabor. Låt oss bygga en trivsam  stadsdel!
Gilla vår fb-sida Framtidens Årsta torg


